
Notulen 92e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 10-09-2024

Aanwezigen:

Wouter Kip, Ivar Temmink, Sam van Huizen, Sem Hollema, Eva Verhofstad, Quinten Kusters, Lucas van Wesel, Stijn Gijsbers, Laury Linders, Florine Oosterveer, Ivar Woutersen, Annick Poos, Storm Stekelenburg, Mila van Nistelrooij, Geri van Grunsven, Tristan Hoenselaar, Anouk ter Horst, Sven Mescher, Tessa van Weerdhuizen, Boaz Klep, Maurits Bouma, Leonie Ravens, Wout Zeelte, Thijs Saueressig, Isabel Berentsen, Karlijn Verbaan, Jasha Notenboom, Gijsje Nieuwstraten.

Machtigingen:

Berend Kooiker machtigt Maurits Bouma
Liam van Teeseling machtigt Geri van Grunsven
Vera van Middendorp machtigt Tristan Hoenselaar
Bart Krans machtigt Tessa van Weerdhuizen

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Bespreken notulen 91e ALV
5. Vaststellen notulen 91e ALV
6. Bespreking beleidsplan XXIIIe kandidaatsbestuur
7. Stemming beleidsplan XXIIIe kandidaatsbestuur
8. Bespreking begroting XXIIIe kandidaatsbestuur
9. Stemming begroting XXIIIe kandidaatsbestuur
10. W.V.T.T.K.
11. Rondvraag
12. Sluiting

Opening

Eva Verhofstad opent de Algemene Ledenvergadering om 20:03
Eva zegt dat conform de motie Tol het ismuslied zal worden ingezet.
Het ismuslied wordt gezongen.

Vaststellen agenda

Eva Verhofstad leest de agenda voor.
Eva vraagt of er nog toevoegingen of wijzigingen zijn aan de agenda vanuit de ALV.
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

Mededelingen

Eva Verhofstad heet de aanwezigen welkom op de 92e ALV. Zij zegt dat op deze ALV het beleid en het daartoe behorende plan en de begroting voor komend jaar besproken zal worden. Ze zegt dat dit het eerste jaar is waarin het beleid wordt besproken voordat het bestuur gewisseld is. Eva zegt dat de kandidaatsvoorzitter de agendapunten met betrekking tot het beleid en de begroting zal voorzitten om het kandidaatsbestuur de kans te geven om hun beleid goed te verdedigen.

Eva Verhofstad zegt dat er eerst een aantal mededelingen gedaan zullen worden. Eva vraagt of de ALV bezwaar heeft tegen het opnemen van de Vergadering ter bevordering van de notulen. De ALV heeft geen bezwaar.

Eva Verhofstad leest de feitjes van de dag op.

Eva Verhofstad legt de regels uit die tijdens de ALV gelden. Zij zegt dat alle leden die de vergadering verlaten dit moeten melden bij de commissaris interne betrekkingen voor het bijhouden van het quorum.

Bespreken notulen 91e ALV

Eva Verhofstad vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de notulen.

Pagina 14

Quinten Kusters zegt dat de naam van zijn vogel niet met een f maar met een v geschreven moet worden.

Pagina 25

Maurits Bouma zegt dat bovenaan bij de stemming de kascontrolecommissie het kandidaatsbestuur moet zijn.

Pagina 27

Annick Poos zegt dat er staat dat Ivar een heel mooi woord had gezegd, maar dat dit woord er staat als twee woorden en dat dit één woord moet zijn.

Geheel

Tessa van Weerdhuizen zegt dat de notulen er prachtig uitzien en dat Semh het goed gedaan heeft. Ze zegt dat het lijkt dat er veel mensen zijn die de notulen hebben gelezen en dat dat leuk is. Ze wenst Laury alvast succes en veel plezier met het notuleren.

Tristan Hoenselaar geeft zijn complimenten voor de notulen. Hij vraagt waarom Ivar niet aan het scrollen is.

Eva Verhofstad zegt dat de verlengkabel, waardoor de laptop op de tafel kan staan, er niet is. Ze zegt dat Ivar anders apart van het bestuur zou zitten en dat de heren afgesproken hebben te wisselen tijdens de bespreking van het beleid.

Maurits Bouma zegt dat dit een mooie opleidingsmogelijkheid is en dat hij een mentor-tutorverhouding ziet. Hij zegt dat hij echt heeft gezocht naar iets om te zeggen tijdens deze bespreking, maar dat hij verder dan zijn eerdere opmerking niet kwam. Hij zegt dat hij daarom echt complimenten wil geven.

Geri van Grunsven zegt dat hij zijn complimenten aan Sem wil geven voor het spellen van het woord przewalskipaard.

Vaststellen notulen 91e ALV

Eva Verhofstad zegt dat als er verder geen vragen of opmerkingen zijn over de notulen, deze per acclamatie worden aangenomen.

De notulen worden per acclamatie aangenomen.

Bespreken beleidsplan XXIIIe kandidaatsbestuur

Florine Oosterveer zegt dat we nu overgaan tot het officieel bespreken van het beleidsplan. Ze zegt dat het beleidsplan naar iedereen gestuurd is van tevoren, dat het bestuur het advies van de RVA heeft verwerkt en dat nu de goedkeuring in handen van de beleidsALV ligt. Ze zegt dat het bestuur uitkijkt naar de feedback die ze zal ontvangen. Ze legt uit hoe het beleidsplan besproken zal worden.

Florine Oosterveer vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over het beleidsplan.

Voorblad

Tristan Hoenselaar vraagt of het bestuur de titel van het beleidsplan kan verdedigen.

Florine Oosterveer antwoordt dat de afgelopen jaren de titel met reizen te maken heeft gehad en dat het bestuur dat thema in verband met continuïteit door wil zetten. Ze zegt dat bij de bespreking van de titel Kinderen voor Kinderen naar voren kwam, die zowel betrekking heeft op hun jeugd als op het thema reizen.

Pagina 4

Maurits Bouma vraagt namens Berend Kooiker de voorzitter te bedanken Maurits het woord te geven. Hij zegt dat Berend namens hem wil laten weten dat hij 'BMi-sporttoernooi' hilarisch vindt, nog grappiger dan 'Weerwolven van Wuhan'.

Wouter Kip zegt dat ze moeten vragen of Berend dan ook zelf aan het BMi-sporttoernooi meedoet.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze de samenwerking met USA voor de verkiezingsuitslagen erg leuk vindt.

Sam van Huizen vraagt wat we precies met USA gaan doen.

Florine Oosterveer antwoordt dat er met de vakgroep samengewerkt wordt en dat er livemuziek, lezingen en ontbijt in de Vereniging georganiseerd wordt. Ze zegt dat ze nu niet direct betrokken is, omdat de docenten onderling met elkaar in overleg zijn, maar dat ze als het goed is binnen 2 weken op de hoogte is.

Maurits Bouma zegt dat hij de continuïteit goed vindt en dat we daar mee verder kunnen. Hij zegt dat het beleidsplan, het halfjaarlijkse verslag en het jaarverslag goede plekken zijn om dit vast te leggen en door te geven en vraagt hoe het bestuur van plan is dat in te gaan vullen en of ze eraan denken iets van een meerjarenplan op te stellen en hoe hij het op papier voor zich moet zien,

Florine antwoordt dat het bestuur momenteel geen meerjarenplannen heeft opgesteld, maar wel wat punten die ze mee door willen geven. Ze zegt dat een meerjarenplan bij hun opvolgers zou kunnen liggen.

Maurits reageert dat hij begrijpt dat het iets is voor de volgende generatie, maar dat hij er wel op wil hameren het wel op papier te zetten, omdat anders de volgende ook zegt dat het iets voor de volgende is en het dan alsnog nooit gebeurt.

Florine zegt dat het bestuur het mee zal nemen.

Pagina 5

Boaz Klep vraagt waarom het bestuur landelijk wil gaan. Hij zegt dat hij het idee heeft dat ook het afgelopen PiP-congres wel werd bezocht, maar niet fantastisch bezocht en hij vraagt of er echt noodzaak voor is.

Florine Oosterveer antwoordt dat ze het er met de PvP over heeft gehad en dat ze ervan overtuigd zijn dat ze van elkaar kunnen leren. Ze zegt dat ook grote politicologische sprekers eerder geneigd zijn om deel te nemen aan een activiteit als deze met meerdere studieverenigingen georganiseerd wordt. Ze zegt dat het nog niet concreet vaststaat, maar dat het bestuur wel van plan is dit door te zetten.

Boaz zegt dat het klinkt als iets waar aan het einde van jaar niks aan gedaan is. Hij zegt dat als het bestuur ermee door wil gaan het wel leuk kan zijn, maar dat er dan wel echt wat mee gedaan moet worden.

Florine zegt dat dat klopt en dat het bestuur er rekening mee zal houden.

Maurits Bouma zegt dat hij namens Berend Kooiker de voorzitter moet bedanken Maurits het woord te geven en moet zeggen dat het 'een vereniging als', en niet 'een vereniging van', is.

Hij zegt dat Berend via Mokwal wil vragen of er wél of níet een ouderejaarsentje zal worden georganiseerd omdat het beleidsplan dat in het midden laat. Hij zegt dat Berend ook, namens Tits, wil vragen of die dan in de eerste of in de tweede helft van het jaar gepland zal worden zodat mensen nu alvast kunnen beslissen of ze er ook heen willen.

Maurits zegt knipoog, knipoog ook hardop uitspreken.

Florine zegt dat ze de spelling mee zullen nemen en dat er wel plannen zijn voor een ouderejaarsentje, maar dat de jaarplanning nog niet helemaal rond is en er dus ook nog geen concrete datum voor is.

Tessa van Weerdhuizen geeft aan dat nog een zijde van de pagina nog geel is en dat dat er niet zo mooi uit ziet.

Sam van Huizen zegt dat hij Kennismakingsweekend ziet staan en vraagt hoe het gaat met de inschrijvingen daarvoor.

Florine antwoordt dat het nog niet zo lekker loopt als ze hadden gewild, maar dat het collegepraatje nog niet is geweest, die zal namelijk de dag erna plaatsvinden. Ze zegt dat het bestuur hoopt zowel daar als tijdens het eerstejaarsuurtje als tijdens de afterintro-borrel veel reclame voor gemaakt kan worden.

Maurits vraagt tijdens welk vak en bij welke docent dit praatje gehouden zal worden.

Florine zegt dat dit tijdens Inleiding Politicologie zal zijn bij Bertjan Verbeek.

Wouter Kip vraagt wat tot nu toe de ideeën zijn voor de activiteiten tijdens het eerstejaarsuurtje.

Florine zegt dat er als eerste een Mariokarttoernooitje zal zijn, omdat er gemerkt is dat dit soort activiteiten veel mensen trekt. Ze zegt dat er verder nog niet veel over overlegd is, omdat het bestuur eerst de ALV door wilde komen.

Storm Stekelenburg zegt dat het belangrijk is om het voor eerstejaars laagdrempelig te houden, maar dat het al dusdanig laagdrempelig is dat hij zich irriteert dat er een gigantische stroom aan ballonnen binnenstroomt en hij vraagt of we niet wat Dart Monkeys neer kunnen zetten om de vlucht van de ballonnen wat lager te houden.

Florine zegt dat dat het bestuur geen goed idee lijkt.

Sem Hollema zegt dat er in het beleidsplan staat dat de kennismakingsweekend inschrijvingen pas na de beleids-ALV opengaan, maar dat dat niet klopt.

Florine zegt dat ze het zullen aanpassen.

Tessa zegt dat ze het eerstejaarsuurtje een leuk idee vindt. Ze zegt dat ze op de kamer hoorde dat mensen het niet leuk vonden, maar dat ze het zelf wel een leuk initiatief vindt zodat eerstejaars zich hopelijk meer welkom voelen bij de vereniging.

Maurits zegt dat hij het ook een goed idee vindt, hoewel het misschien wat controversieel zou zijn. Hij vraagt dat stel er zitten nog ouderejaars in de kamer om twaalf uur, wat daar dan het plan voor is en of deze gewoon weggestuurd zullen worden.

Florine antwoordt dat het plan is deze dan aan te spreken, omdat het een activiteit is waarbij de ismuskamer gesloten zal zijn. Ze zegt dat het bestuur van plan is ze aan te spreken dat ze over een half uur weer terug kunnen komen als de activiteit voorbij is. Ze geeft aan dat het bestuur bang is dat er anders bij de ingang een grote stroom ouderejaars komt te staan en dat de kamer dan minder toegankelijk wordt, omdat de eerstejaars hier dan eerst doorheen moeten om binnen te komen.

Wouter vraagt of het bestuur bereid is de ouderejaars dan weer hartelijk te ontvangen met koffie en koekjes.

Florine antwoordt dat het bestuur dat zeker is.

Tristan Hoenselaar vraagt wanneer het eerstejaarsuurtje zal plaatsvinden.

Florine antwoordt dat dit komende maandag zal zijn.

Maurits vraagt of ook eerstejaars van andere opleidingen welkom zijn.

Florine zegt dat dit specifiek op de eerstejaars van politicologie gericht is.

Ivar Woutersen vraagt of eerstejaars masterstudenten ook welkom zijn.

Florine antwoordt dat dat helaas niet zo is.

Maurits vraagt of hij aan Laury mag vragen hoe het gaat.

Laury Linders antwoordt dat iedereen behoorlijk snel praat.

Annick Poos vraagt of je wel mag komen als je echt helemaal niks anders te doen hebt.

Florine antwoordt dat ze het dan helaas drie kwartier zonder haar zullen moeten doen.

Wout Zeelte zegt dat die wegens Annicks gebrek aan andere activiteiten, die er toch wel voor wil pleiten dat zij een uitzondering is.

Annick vraagt of het wel mag als je eerstejaars small-business houder bent.

Florine zegt dat ze het zullen overleggen.

Storm vraagt wat het bestuur vond van de meme van Geri over het eerstejaarsuurtje en of als ze Geri tijdens het eerstejaarsuurtje in de kamer vinden, ze hem er hardhandig uit zullen gooien.

Florine zegt dat het bestuur hard heeft gelachen om de meme en dat ze hem eruit zullen gooien.

Tristan vraagt of hij mag aansporen tot het doorgaan naar het volgende punt.

Pagina 7

Sam van Huizen dat hij respect heeft dat je zo lang kan praten over een collegepraatje.

Pagina 8

Wouter Kip vraagt of de secretaris nu al de camera bij zich heeft op de ALV, aangezien die meegenomen zou worden naar activiteiten.

Florine antwoordt dat de camera niet meegenomen zal worden naar de ALV's.

Eva Verhofstad vraagt of ze Wouter mag vragen of hij ooit de camera mee heeft genomen naar ALV's.

Sem Hollema zegt dat in het beleid staat dat de verjaardagsmailtjes weer opgepakt zullen worden, maar dat bij de inschrijving voor de commissies niet gevraagd is naar geboortedata en die vraagt hoe dat opgelost wordt.

Florine zegt dat dat klopt en dat er tijdens de nulmetingen gevraagd zal worden naar verjaardagen zodat deze doorgegeven kunnen worden aan de secretaris.

Sam van Huizen zegt dat hij de secretaris op het hart wil drukken de verjaardagsmail niet het allerbelangrijkste is en dat als de secretaris zoals nu maar een week heeft voor het uitwerken van notulen het echt niet erg is als deze mails overgeslagen worden.

Boaz Klep vraagt Sam of hij voor zichzelf wil spreken.

Pagina 10

Maurits Bouma vraagt wie de website zal gaan bijhouden.

Florine Oosterveer antwoordt dat Lucas dit zal gaan doen.

Maurits zegt dat hij ziet dat het bestuur vasthoudt aan de Google Drive-link en vraagt waarom er niet voor gekozen is dit op de site te doen, aangezien daar bij de vorige ALV wel ideeën voor waren.

Florine vraagt om verduidelijking van Maurits zijn vraag.

Maurits zegt dat hij bedoelt dat hij zich herinnert dat het bestuur de foto's in de site wilde integreren en waarom ervoor gekozen is dit niet te doen.

Lucas van Wesel antwoordt dat als je zoveel foto's op de site plaatst, aangezien dit om heel veel foto's gaat, de site erg traag, en daardoor minder bruikbaar, zal worden voor leden.

Tessa van Weerdhuizen geeft aan dat onder het kopje YouTube Televismus één keer als Telivismus en één keer als Televismus geschreven staat en dat dat Televismus moet zijn.

Maurits zegt dat in het beleid staat dat de activiteiten bovenaan de hoofdpagina van de site zullen worden geplaatst en hij vraagt hoe het bestuur dat eruit wil laten zien aangezien hem dat esthetisch niet prettig lijkt.

Florine zegt dat de activiteiten momenteel al overzichtelijker op de site zijn gezet en dat ze rechts op de hoofdpagina zullen verschijnen.

Boaz Klep zegt dat hij had gelezen dat je merch live kan kopen vanaf de website en hij vraagt of dat echt te doen is en dat niet technisch heel lastig is.

Florine antwoordt dat er alleen een pagina aangemaakt hoeft te worden en dat zodra ze weten hoeveel merchandise items ze van alles hebben, ze heel makkelijk kunnen bijhouden hoeveel er nog is en dat bestellingen dan makkelijk geplaatst kunnen worden en opgehaald kunnen worden op de ismuskamer.

Boaz zegt dat hij het een vet idee vindt.

Tristan Hoenselaar vraagt of het bestuur dan geld over zou laten maken via de site.

Florine zegt dat er betaald kan worden op de ismuskamer.

Tessa zegt dat dat ook in eerdere jaren is gedaan met bijvoorbeeld de ismustrui en dat het prima werkt.

Boaz zegt dat hij dacht dat je gelijk op de site kon betalen en vraagt of dat dan dus niet mogelijk is.

Florine zegt dat ernaar gekeken kan worden, maar dat het het bestuur het handigst lijkt om gewoon op de kamer te betalen.

Boaz zegt dat hij zich dan afvraagt wat het nut van online bestellen is.

Quinten Kusters zegt dat er weer een webshop zal zijn niet alleen om de producten te bestellen, maar ook omdat het bestuur gemerkt heeft dat ismus een behoorlijke inventaris heeft waar niemand vanaf weet, en dat het meer gaat om een index creëren zodat dit niet hoeft te verstoffen in het bestuurshok.

Maurits zegt dat er al een index is van wat de voorraad is, omdat dat bij de kasco is opgeschreven en geteld. Hij zegt dat hij zich afvraagt hoe het bestuur een bestelling wil laten plaatsen en vooral hoe dat dan van de site naar het bestuur wordt gecommuniceerd.

Florine zegt dat ze net als bij een inschrijfformulier daar een optie voor kunnen aanklikken.

Tessa zegt dat ze niet weet of het bestuur al ideeën heeft voor de merchcommissie, maar dat bestellingen online plaatsen ook mogelijkheden biedt voor gepersonaliseerde items, zoals bijvoorbeeld tijdens hun bestuur met de truien. Ze zegt dat de merchcommissie daar dan ook meer opties mee krijgt voor zulke items.

Florine zegt dat de wifi eruit is gevlogen.

Florine Oosterveer schorst de vergadering om 20:33.

Florine heropent de vergadering om 20:41.

Pagina 10

Ivar Temmink bedankt de voorzitter voor het woord en zegt dat hij technisch niet heel erg in de kascoregelingen zit, maar dat hij de tip mee zou willen geven wel een ophaaltermijn op de website erbij te zetten, zodat als iemand na twee weken iets nog niet heeft opgehaald je wel de inventaris juist houdt.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat het bestuur het commissieklassement wil veranderen van hoe het vorig jaar werd gedaan naar een klassement voor het hele jaar, maar dat in de conclusie staat dat het bestuur denkt dat het sowieso iets is wat dood zal bloeden. Ze zegt dat ze niet snapt dat het bestuur dan überhaupt een commissieklassement wil doen.

Florine Oosterveer zegt dat het bestuur het toch wil proberen, omdat er gemerkt is dat het aan het begin van het jaar wel een goede manier van bonding is voor leden binnen een commissie. Ze zegt dat het langer door zal gaan door tussendoor tussenstanden te posten.

Tessa zegt dat het niet nodig is om het aan te passen, maar dat ze het in het vervolg wel positiever zou verwoorden.

Geri van Grunsven vraagt hoe het ervoor staat met de inschrijvingen voor de commissies. Florine antwoordt dat er nog niet heel veel inschrijvingen zijn vanuit de eerstejaars. Ze zegt dat het collegepraatje ook nog niet gegeven is en dat het bestuur hoopt dat het daarna beter zal gaan. Ze zegt dat het bestuur gedurende deze maand ook van plan is veel reclame te maken en dat het bestuur hoopt veel enthousiasme op te wekken tijdens het eerstejaarsuurtje.

Maurits Bouma vraagt of het bestuur ervoor openstaat om nog een voorlichting te houden. Florine zegt dat het bestuur eerst het collegepraatje af wil wachten en of de inschrijvingen daarna zullen stijgen. Ze zegt dat als dat niet zo is er over nog een voorlichting kan worden nagedacht.

Sam van Huizen zegt dat het hem opviel dat de voorlichting maar een kwartier duurde en dat hij voor zou willen stellen dat als er nog een voorlichting komt, deze wat uitgebreider te doen. Hij zegt dat het misschien een idee is om de rest van het bestuur, aangezien zij ook in een commissie hebben gezeten, wat erover te laten vertellen. Hij zegt dat dat misschien meer aanslaat dan als een persoon alle commissies snel afgaat.

Ivar Woutersen zegt dat hij wil voorstellen het inderdaad actief op te pakken tijdens het eerstejaars uurtje en dan een documentje van de commissies klaar te hebben liggen voor als iemand ernaar vraagt.

Sven Mescher zegt dat hij bij de voorlichting was, dat deze inderdaad kort was en dat hij het idee had dat hij wat er verteld werd ook allemaal op Instagram had kunnen lezen. Hij zegt dat de toegevoegde waarde niet heel groot was en dat hij inderdaad meer over de ervaringen van de commissieleden had gehoord.

Thijs Saueressig is verbaasd dat Florine zijn naam kent. Hij geeft aan dat de deadline voor het inschrijven voor een commissie op de 15e ligt, maar dat het eerstejaarsuurtje op de 16e is. Hij vraagt of het een idee is om de deadline na het eerstejaarsuurtje te stellen.

Florine zegt dat het bestuur uit was gegaan van meer inschrijvingen, maar dat in dit geval het bestuur de inschrijvingen tot het einde van de maand wil openhouden zodat het zelfs nog op het kennismakingsweekend gepromoot kan worden.

Tessa vraagt of de opkomst bij de voorlichting wel oké was, of dat daar ook weinig mensen waren.

Florine zegt dat ze er door gezondheidsredenen niet bij kon zijn.

Quinten Kusters zegt dat hij vergeten is te tellen, maar dat hij gokt dat er rond de 25 mensen aanwezig waren.

Wouter Kip zegt dat het collegepraatje de manier is om de meeste mensen te bereiken, want niet iedereen kijkt op Instagram. Hij zegt dat als het bestuur meteen een datum heeft voor een nieuwe voorlichting, dat ze dat dan het beste meteen daar kunnen promoten zodat de eerstejaars dan meteen zien wat de datum is en dat ze daar dan heen kunnen.

Jasha Notenboom zegt dat het haar opviel dat het bestuur op de ismuskamer vooral benadrukte dat commissies niet veel werk zijn als er eerstejaars naar vroegen. Ze geeft aan dat het misschien een idee is dit wat enthousiaster aan te pakken en vooral te zeggen dat het leuk is om te doen.

Florine zegt dat het bestuur dit had gehoord en dat ze erop letten.

Geri vraagt of als het bestuur de commissie inschrijvingen tot het einde van de maand openhoudt, of de commissies dan pas in november gevormd zullen worden.

Florine zegt dat de nulmetingen na de inschrijvingsdeadline zullen plaatsvinden.

Geri vraagt hoe het bestuur het dan wil doen met mensen die zich later aansluiten.

Florine zegt dat de commissies gewoon gesloten zijn nadat de inschrijvingen zijn gesloten.

Wouter zegt dat hij denkt dat Geri bedoelt dat als het bestuur de inschrijvingen later dicht doet, de commissies ook later vormen en dat het bestuur dan 1 à 2 weken extra zelf activiteiten moet organiseren.

Florine zegt dat het bestuur liever zelf langer activiteiten organiseert, dan dat het bestuur commissies heeft die niet vol zitten.

Wouter vraagt hoe het bestuur de tijdelijke opdrachten voor het commissieklassement wil doen, of dat dit ieder blok of misschien iedere week zal zijn.

Quinten antwoordt dat het bestuur geen specifieke tijden in gedachten heeft om dit te doen, maar dat het meer bedoeld was om het nieuws bij te houden en bij speciale gebeurtenissen passende opdrachten te verzinnen.

Eva Verhofstad zegt dat ze voor zou stellen dit een keer per blok in een bestuursvergadering te bespreken, omdat het anders snel vergeten wordt.

Pagina 11

Maurits Bouma bedankt de voorzitter namens Berend Kooiker Maurits het woord te geven, en zegt dat hij dat zelf nooit gedaan zou hebben. Hij zegt dat Berend, via Mr. Mizzle, op wil merken dat het gebruik van dubbele aanhalingstekens bij “even rust te laten nemen” foeilelijk zijn, en dat hoewel hij niet zeker weet of het een spelfout is, het hem wel doet denken of iemand de woorden “even rust te laten nemen” ooit wel eens heeft gezegd.

Maurits zegt dat Berend zou zeggen “dubbele apostrof openen, pas die tekst aan zodat we niet meer met die onzinnige aanhalingstekens zitten, dubbele apostrof sluiten”.

Maurits zegt dat hij denkt dat Berend onder invloed was toen hij die tekst schreef.

Sem Hollema vraagt Maurits of hij de tekst van Berend door wil sturen naar Laury.

Maurits zegt natuurlijk.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze het leuk vindt dat de soepcom terugkomt.

Wout Zeelte zegt dat hij zich, aanhakend op Berend, afvraagt waarvoor de dubbele aanhalingstekens überhaupt zijn.

Florine Oosterveer zegt dat dit een taalkundige keuze is waar het bestuur achter staat.

Sam van Huizen zegt dat ‘vijf’ in dit geval voluit geschreven hoort te worden.

Wouter Kip vraagt of dat er puntkomma in het beleidsplan staat om Wout te eren.

Florine antwoordt dat die erin staat.

Wouter vraagt of de soepcom niet in competitie zal komen te staan met Broodje Poos en of dat niet gevaarlijk zal zijn voor een van de twee.

Florine zegt dat Annick een functie binnen de soepcom is aangeboden, maar omdat deze is afgewezen kan het bestuur hier geen verdere rekening mee houden.

Annick Poos zegt dat ze snapt dat het bestuur de soepcom nu niet meer kan veranderen, maar dat ze iedereen gerust wil stellen dat ze ooit wel weer wat te doen zal hebben.

Ivar Woutersen zegt dat ‘ismusucalcommissie’ aan elkaar geschreven moet worden, omdat dat met de andere commissies ook gedaan wordt.

Jasha Notenboom zegt dat ze niet weet of het gebruikelijk is om commissies met een hoofdletter te spellen, maar dat ervoor gezorgd moet worden dat het wel consequent is zodat het er netter uitziet.

Storm Stekelenburg zegt dat Wout vier keer geëerd is met een puntkomma. Hij zegt dat de tekst over de ismusical in een andere kleur letter geschreven is wat hem opviel toen hij het op zijn telefoon bekeek. Hij vindt het grappig dat de ismusical eindelijk een ding is.

Tessa zegt dat ze twee vragen heeft. Ze vraagt of er al ideeën zijn voor de ismusical of dat de commissieleden dit zelf mogen bepalen en of het een politiek gezinde musical is.

Florine zegt dat het een lichthartige musical zal zijn en dat de commissie zelf de creatieve vrijheid zal hebben om een onderwerp en thema te kiezen.

Tessa vraagt of hoe het staat met de VCP-kiescommissie en of er bekend is wie van het bestuur en van de RVA hierin gaat.

Florine zegt dat hier nog over overlegd wordt.

Tessa vraagt of de commissie door de ALV zal moeten en bij welke dat dan zal gebeuren.

Florine zegt dat die inderdaad door de ALV moet, maar dat het bestuur het er nog niet over heeft gehad bij welke dat zal gebeuren.

Tessa geeft aan dat erop gelet moet worden dat het niet vergeten wordt, en dat dit een punt is wat heel lang voort kan slepen, maar wat je eigenlijk zo snel mogelijk afgehandeld wil hebben.

Ivar Temmink reageert op Tessa dat er vast staat gelegd dat er bij de eerstvolgende ALV nadat de commissie zich heeft gevormd over gestemd zal worden.

Tessa zegt dat de eerstvolgende ALV na de vorming van de commissie heel ver in de toekomst zou kunnen zijn, omdat de commissie nog niet gevormd is. Ze zegt dat je de commissie dan wel spoedig zou moeten willen vormen.

Ivar zegt dat die inderdaad snel gevormd zal moeten worden.

Sem vraagt wanneer het bestuur de ismusical wil laten plaatsvinden.

Florine antwoordt dat dit aan het einde van het jaar, en dus in eind mei of begin juni, zal zijn.

Thijs Saueressig vraagt of als de commissies later ingesteld zullen worden dan gepland, of de ismus Affairscommissie dan ook later zal starten, of dat die al bevestigd is.

Florine zegt dat deze commissie al bevestigd is.

Tristan Hoenselaar vraagt of het zou lukken om over twee weken de VCP-kiescommissie rond te hebben.

Florine zegt dat er zo snel mogelijk naar gekeken zal worden.

Wout zegt dat die de ALV eraan wil herinneren dat Sem heeft beloofd een boom te spelen in de ismusical. Die zegt dat die de afgelopen weken probeerde terug te krabbelen, maar dat die het bij deze wel vast wilde laten leggen in de notulen.

Geri van Grunsven vraagt naar hoeveel deelnemers het bestuur streeft voor de ismusical.

Florine antwoordt dat er geen maximum is, maar dat het plan van bestuur is te kijken naar hoeveel animo er is voor de musical zelf en als het bestuur merkt dat er meer dan tien aanmeldingen zijn voor de commissie zelf dat het bestuur dan in overleg wil met deze mensen of ze alleen in de musical willen spelen of dat ze deze ook willen organiseren.

Boaz Klep zegt dat het hem best leuk lijkt om in de ismusical te spelen, maar dat hij niet per se in de commissie hoeft aangezien het proces hem niet trekt. Hij vraagt of het ook mogelijk is om je in te schrijven om alleen een rolletje te spelen.

Florine antwoordt dat dit aan de commissie zal liggen en dat zij bij het schrijven van het script er een extra rol bij kunnen schrijven. Ze zegt dat het niet vaststaat en dat het volledig aan de commissie ligt.

Boaz vraagt hoe de commissie dan zou weten dat hij wel geïnteresseerd is om mee te spelen.

Florine zegt dat als de commissie eenmaal gevormd is, je naar een van de commissieleden toe zou kunnen stappen.

Sam vraagt of er een draaiboek is voor de ismusicalcommissie.

Florine zegt dat daar momenteel aan gewerkt wordt en dat deze bijna compleet is.

Sam zegt dat hij wat heeft gehoord over kaartverkoop en vraagt wat daar het idee achter is.

Florine zegt dat aangezien dit een nieuwe commissie is, het lastig is in te schatten hoeveel geld er nodig zal zijn en dat er vandaar in het beleidsplan is gezet dat er tickets verkocht zullen worden. Ze zegt dat dit geld gebruikt zal worden voor de musical als er gemerkt wordt dat er te weinig geld voor is, en als er gemerkt wordt dat er wel voldoende budget is, er gekeken kan worden naar gratis drankjes.

Eva Verhofstad vraagt waarom het bestuur wil dat er per se betaald wordt voor tickets.

Florine zegt dat het niet vaststaat, maar dat het in het beleid staat voor het geval het wel nodig is.

Eva zegt dat ze wel vertrouwen heeft in ismi, maar dat ze niet denkt dat het van hele hoge kwaliteit wordt, wat ze zegt als iemand die zichzelf al heeft ingeschreven voor de commissie. Het lijkt haar iets wat heel leuk kan zijn, maar ze vraagt zich af of mensen nog steeds willen komen als ze ervoor moeten betalen.

Florine zegt dat er niet op die manier over na is gedacht. Ze zegt dat het plan was de tickets tussen de 2,50 en 5 euro te maken, omdat er wel kosten met de commissie gemaakt worden.

Tessa zegt dat ze naar Stijns financiële jaarplan heeft gekeken en dat daarin staat dat het bestuur de musical op 200 euro begroot. Ze zegt dat ze dat een stevig bedrag vindt, zeker als het bestuur daarnaast ook nog geld voor tickets wil vragen. Ze zegt dat het dan

misschien toch een gratis activiteit moet worden, omdat het anders allemaal wel erg duur uitvalt.

Maurits zegt dat hij 200 euro niet per se een stevig bedrag vindt, maar juist een prima inschatting voor iets waarvan je niet zeker weet wat het gaat kosten. Hij zegt dat het geld van de tickets naar de musical gaat, wat bevordert waar de leden voor komen. Hij zegt dat hij het kan waarderen dat het in het beleidsplan is gezet om de mogelijkheid te behouden. Wouter zegt dat de musical niet zal plaatsvinden voor de halfjaarlijkse ALV, en dat hij denkt dat er tegen die tijd wel een duidelijk beeld zal zijn van hoe duur het zal zijn. Hij zegt dat er dan op teruggekeken kan worden, maar dat hij wel zou aanraden om het gratis te maken.

Wout zegt dat die zich bij Maurits aansluit en dat die weet dat andere verenigingen die wel al musicals hebben ook om een kleine bijdrage vragen en dat de opkomst daar niet slecht is.

Ivar Woutersen zegt dat als mensen mee willen doen maar niet in de commissie willen, dat via commissieleden moeten regelen, dat drempelverhogend kan zijn. Hij zegt dat het een goed idee kan zijn er een Google Form van te maken en er een promo op uit te voeren.

Boaz zegt dat hij geen idee heeft hoe het met de inschrijvingen staat, maar dat hij zich kan voorstellen dat er veel animo voor is. Hij zegt dat hij als de commissie er al ligt hij zou voorstellen dit al te gaan beslissen.

Florine zegt dat er al best veel aanmeldingen zijn.

Boaz zegt dat hij er dan misschien al wel een Form uit zal gooien om een idee te krijgen van hoeveel mensen er mee willen doen.

Tristan dat hij heeft vernomen dat er een idee lag om entreprijzen te heffen voor de RAG-week, en dat hij zich afvraagt of dat niet een goede reden is om het te doen.

Florine zegt dat het plan van de musical is om deze één keer op te voeren en dat de commissie de creatieve vrijheid krijgt om een geïmproviseerd theaterstuk te organiseren tijdens de RAG-week. Wat dit zal worden ligt aan de commissie, maar er zal een mogelijkheid gegeven worden om tijdens de RAG-week voor een kleine entreprijs wat te organiseren.

Tristan zegt dat hij zou adviseren meer dan vrijheid zou geven als het bestuur wil dat er wat gebeurt. Hij zegt dat het bestuur misschien meer, op een niet-forcerende manier, moet aansporen om het wel te doen.

Florine zegt dat in het draaiboek staat dat deze commissie zowel iets organiseert tijdens de RAG-week, als de ismusical opvoert, maar dat voor de activiteit die ze willen organiseren de vrijheid bij de commissie ligt.

Eva zegt dat ze het redelijk vindt om de optie te geven niks te doen tijdens de RAG-week, aangezien het bestuur nog niet weet hoeveel werk de musical zal zijn.

Florine zegt dat hierover gesproken is en dat iets kleins tijdens de RAG-week haalbaar lijkt.

Storm zegt dat hij wil reageren op Eva dat het laatlunkend is om de acteertalenten van Sem als boom als amateur te beschouwen.

Boaz vraagt aan wie het geld ten goede komt als de musical een groot succes wordt en het script voor veel geld verkocht wordt. Hij vraagt of het dan een soort van ismusband wordt zodat het bij de leden blijft, of dat het naar ismus toe gaat.

Florine zegt dat het geld naar de vereniging zal gaan.

Ivar Temmink stelt voor om het bedrag onder acquisitie te plaatsen.

Thijs vraagt of het een idee zou zijn om in de Forms van de inschrijvingen alvast de optie te zetten dat je wel in de musical wil spelen, maar niet in de commissie wil.

Quinten Kusters zegt dat met hoe de inschrijvingen nu staan zich daar vooral mensen inschrijven die actief lid willen worden van de vereniging. Hij zegt dat het hem een goed idee lijkt om na de vorming van de commissie een aparte Forms naar buiten te brengen.

Eva zegt dat ze op de zaken vooruitloopt, maar dat ze wil zeggen dat er in het plan staat dat als er te veel inschrijvingen zijn voor de ismusicalcommissie er twee groepen gevormd zullen worden, namelijk een die alleen acteert en een die ook organiseert. Ze zegt dat in het plan expliciet staat dat de mensen die alleen acteren geen actieve leden zijn en ze vraagt zich af waarom.

Florine zegt dat het Actieve Leden Uitje anders te duur wordt.

Quinten zegt dat actieve leden bedoeld zijn om wat terug te geven aan de vereniging, maar dat een klein rolletje in de musical spelen hem niet net zo lijkt bij te laten dragen als daadwerkelijk een ismusactiviteit te organiseren.

Eva zegt dat ze dat niet helemaal snapt, omdat als je een rol speelt je nog steeds ermee bezig bent en dat je nog steeds mee helpt een activiteit te verzorgen. Ze zegt dat ook als Sem een boom speelt dat veel toevoegt aan de vereniging.

Florine zegt dat het bestuur het erover gehad heeft en dat ze hier op uit zijn gekomen.

Wouter zegt dat er in de begroting een grote ophoging van het ALU-budget staat en dat dat juist de ruimte geeft er meer actieve leden naartoe te laten komen.

Florine zegt dat het bestuur het er nog over zal hebben.

Sam zegt dat hij dat niet genoeg vindt en dat hij liever een toezegging wil over dat acteurs in de musical actieve leden zijn.

Maurits zegt dat hij Sam hierin zou volgen. Hij zegt dat het bestuur er desnoods nog tweehonderd euro extra naar de ALU gooit en dat ismus dat best kan hebben. Hij zegt dat het bestuur vooral even moet schorsen om het er onderling over te hebben, en dat dat beter is dan dat de ALV het er nog uitgebreid over gaat hebben.

Ivar Woutersen vraagt dat als Sam zoveel respect heeft voor acteurs, waar hij dan precies een jaar geleden was toen hij in de musical "De straat op" speelde. Hij zegt dat Storm en Annick er wel waren.

Ivar Woutersen vraagt of het bestuur voor de commissie echt opzoek gaat naar een choreograaf, een regisseur en een vocal coach et cetera en of deze dan ook in de commissie zullen zitten of dat er een aparte productie leider zal zijn.

Florine zegt dat dit onderling in de commissie besproken zal worden.

Boaz zegt hij denkt dat de ismusical iets is wat veel mensen er maar bij gaan doen en dat hij benieuwd is hoeveel mensen daadwerkelijk in de musical gaan acteren zonder dat ze op een andere manier actief bij ismus betrokken zijn. Hij zegt dat hij denkt dat het mee zal vallen hoeveel extra actieve leden het bestuur hiermee zal genereren die ze moeten meenemen naar de ALU.

Tristan zegt dat het bestuur de cast ook nog altijd tot adviesorgaan kan benoemen: de Raad van Acteurs.

Florine Oosterveer schorst de vergadering 21:12.

Florine opent de vergadering om 21:23.

Florine Oosterveer bedankt de ALV voor de inbreng, ze zegt dat het bestuur onderling heeft overlegd en dat er besloten is dat de mensen die in de ismusical acteren wel actief lid worden, maar dat het maximum aan inschrijvingen dan op vijftien komt te staan, omdat het anders moeilijk wordt om een script te schrijven.

Ivar Woutersen bedankt het bestuur voor deze beslissing en zegt dat hij het maximum goed vindt. Hij vraagt of er bij meer aanmeldingen audities gehouden zullen worden.

Florine zegt dat er dan met de leden in gesprek gegaan zal worden.

Boaz Klep vraagt of vijftien inschrijvingen inclusief de commissie is.

Florine zegt dat dit exclusief de commissie is.

Boaz vraagt of als er vijftien inschrijvingen zijn waarvan al tien leden actief lid zijn, of het aantal mogelijke inschrijvingen dan op vijftien blijft staan, of dat er dan meer mensen zich in kunnen schrijven.

Florine antwoordt dat het bestuur echt voor maximaal vijftien inschrijvingen wil gaan, omdat het voor de commissie lastig wordt in een musical van 45 minuten zoveel rollen bij te schrijven.

Pagina 12

Storm Stekelenburg zegt dat de Heraut benoemd wordt op deze pagina, dat hij het een hele leuke commissie vindt, maar dat er ook bij staat dat deze onder begeleiding van de

commissaris externe betrekkingen komt te staan, wat hij op zich geen probleem vindt, maar hij vindt wel dat dat het onafhankelijk karakter van de commissie in twijfel trekt. Hij vraagt zich dan ook af waarom het begeleid wordt door iemand van het bestuur.

Florine Oosterveer antwoordt dat dit meer een passieproject is en dat het niet echt begeleiding is. Ze zegt dat het meer zo is dat het contact tussen de Heraut en het bestuur nu via Lucas zal gaan in plaats van via de commissaris interne betrekkingen.

Storm vraagt of het dan niet beter aangepast kan worden in bewoording, omdat begeleiding impliceert dat het niet meer echt onafhankelijk is.

Annick Poos stelt voor het gewoon te veranderen naar 'contactpersoon'.

Jasha Notenboom zegt dat ze wil vragen aangezien Bart Krans er niet is, of de aangepaste versie van het beleidsplan dit keer echt meegestuurd kan worden met de uitnodiging voor de volgende ALV.

Florine zegt dat het bestuur erop zal letten.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze het leuk vindt dat de secretaris bij de SVM gaat en dat ze Laury veel plezier wil wensen met haar SVmaatjes.

Pagina 13

Sam van Huizen vraagt waarom Quinten zo weinig commissies heeft.

Florine Oosterveer antwoordt dat het gehele bestuur, niet alleen de commissaris interne betrekkingen, dichterbij de commissies wil staan zodat er ook meer binding met leden plaatsvindt. Ze zegt dat Quinten de promotie ook van Laury over zal nemen zodat de werkdruk toch goed verdeeld is.

Sam vraagt hoe het bevalt dat de commissaris interne betrekkingen de promotie doet.

Florine zegt dat dit prima bevalt en dat de posts die hieruit zijn voortgekomen mooi en duidelijk zijn.

Sam geeft aan dat er wel op typefouten in de posts gelet moet worden, die makkelijk aangepast kunnen worden.

Pagina 15

Wouter Kip vraagt of het bestuur tijdens de introductie een nieuwe kringspiermusketier heeft opgemerkt, die zich bij hem en Wout kan voegen.

Florine zegt dat het bestuur dat helaas nog niet opgemerkt heeft.

Thijs Saueressig vraagt wat een kringspiermusketier is.

De gehele ALV ontmoedigt dit.

Pagina 17

Maurits Bouma wil benadrukken dat in verband met de merchcommissie er beter te weinig dan te veel ingekocht kan worden, omdat het anders blijft staan en je er dan wat mee moet doen. Hij zegt dat je beter een lid teleur kan stellen dan dat het allemaal blijft liggen.

Florine Oosterveer zegt dat het bestuur dit mee zal nemen.

Wouter Kip zegt dat bij de Media- en Filmcommissie staat dat deze de filmpjes zullen editten en hij vraagt wie er dan verantwoordelijk zal zijn voor het leveren van het beeldmateriaal, aangezien het bestuur zelf waarschijnlijk ook te druk is om dit te verzorgen.

Florine antwoordt dat als er een commissielid aanwezig is, diegene verantwoordelijk is voor het filmen van het beeldmateriaal, en dat er anders altijd wel foto's en filmpjes gemaakt worden die gebruikt kunnen worden.

Tessa van Weerdhuizen geeft aan dat 'Televismus' weer verkeerd geschreven staat.

Jasha Notenboom zegt dat ze de optie om Discusmus voort te zetten leuk vindt, maar vraagt of hiervoor begroot is. Ze zegt dat volgens haar je vanaf een bepaald aantal podcasts bij moet betalen. Hiervoor kijkt ze Maurits aan.

Maurits zegt dat hij geen idee heeft.

Jasha zegt dat ze in haar bestuursjaar al bijna aan het maximum tot ze moesten bijbetalen.

Ze zegt dat het bestuur kan kijken naar een ander platform om op te uploaden.

Maurits zegt dat het bestuur wat hem betreft de oude ook kan verwijderen.

Sam van Huizen zegt dat bij de Meerdaagse commissie 'dage' staat en dat er een 'n' mist.

Pagina 18

Sam van Huizen zegt dat hij zich afvraagt welke bestemmingen er voor de meerdaagse reis nog niet zijn geweest die makkelijk met de trein en bus te bereiken zijn.

Florine Oosterveer zegt dat ze dit ook niet uit haar hoofd weet, maar dat er wel een document van is.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat bijvoorbeeld München nog zou kunnen, wat in haar bestuursjaar was afgelast.

Quinten Kusters zegt dat dat niet kan aangezien ze daar dit jaar met de grote reis al zijn geweest.

Maurits Bouma zegt dat er heel veel steden te bereiken zijn met de trein, bijvoorbeeld in het mooie België en Brabant.

Storm Stekelenburg vraagt dat als ismus naar het zogenaamd mooie Deventer zou gaan, of we dan wel bij Ivars moeder zouden mogen slapen.

Florine zegt dat dit van ismus mag.

Ivar Woutersen zegt dat hij in tegenstelling tot Storm wel om vrouwen geeft en dat zij dit zelf mag weten.

Storm zegt dat hij om een antwoord vroeg, niet om een oordeel.

Boaz Klep zegt dat hij het punt wil herkauwen, en dat hij denkt dat het voor de Reiscommissie wel lastig gaat worden om nog locaties te verzinnen, aangezien ismus al naar de Balkan, Italië en Oost-Europa is geweest. Hij zegt dat Scandinavië en Engeland duur zijn naartoe te gaan, tenzij de eigen bijdragen zou worden verhoogd. Hij zegt dat het lastig wordt een leuke reis te verzinnen die echt aanspreekt.

Florine zegt dat er genoeg steden zijn waar ismi naartoe willen en dat dit geen probleem zal zijn.

Mila van Nistelrooij zegt dat ze snapt dat Boaz al lang bij de vereniging zit en dat hij veel reizen heeft meegemaakt, maar dat ze herhaalt kunnen worden.

Tessa zegt dat ze zich bij Mila aansluit en dat ze denkt dat de mensen die bijvoorbeeld mee waren op de reis naar de Balkan dit keer nog een keer mee zullen gaan. Ze zegt dat er ook een spelfout staat in de tweede zin onder het kopje Reiscommissie, namelijk 'diit'.

Wouter Kip zegt dat hij zich bij Boaz wil aansluiten en dat het gebruikelijk is dat locaties om de vijf jaar te hergebruiken en dat je op een gegeven moment alle richtingen wel gehad hebt. Hij zegt dat het zeker ook met de meerdaagse reis erg ingewikkeld wordt en dat we nu wel naar Frankrijk, Spanje of het Verenigde Koninkrijk moeten, wat volgens hem door het vliegbeleid komt.

Florine zegt dat hiernaar gekeken is, maar dat als ismus wel zou vliegen met de reis, de subsidies te veel verlaagd zouden worden. Ze zegt dat dit is nagerekend en dat door het dusdanige verschil ervoor gekozen is niet te vliegen.

Maurits zegt dat we dus blijkbaar pas na vijf jaar een locatie kunnen hergebruiken, en dat hij zelf best van tradities houdt, maar dat zelfs hij zou zeggen dat als een traditie kut is, die wel weg mag. Hij zegt tegen Laury dat ze 'kut' niet op hoeft te schrijven.

Laury Linders zegt dat dat te laat is.

Maurits zegt dat hij zou denken dat iets dan maar wel twee keer gedaan moet worden en dat je dan misschien inderdaad krijgt dat die leden niet nog eens mee zullen gaan.

Isabel Berentsen zegt dat ze de kans miniem schat dat de mensen die mee zijn geweest naar Wenen, Ljubljana en Bled, waarvan er misschien 5 in de zaal zitten, nog een keer mee zullen gaan op ismusreis. Ze zegt dat als ze dat wel willen ze nog maar een keer naar dezelfde plek gaan.

Tessa zegt dat ze eraan wil toevoegen dat ismus niet naar alle steden in Zuid-Europa geweest is en dat je best nog een keer kan gaan, maar dan naar net andere steden. Ze zegt dat ze denkt dat er nog genoeg opties zijn om ook nog nieuwe steden te bezoeken.

Tristan Hoenselaar zegt dat hij Bratislava nog wil toevoegen aan het rijtje van Isabel.

Boaz zegt dat hij niet weet of de vijf jaar regel eruit gegoooid moet worden, maar dat hij wel weet dat de tweede zin van het Reiscommissiedraaiboek een lijstje van locaties van de afgelopen vijf jaar is waar ze sowieso niet heen mochten. Hij zegt dat de vijf jaar eigenlijk irrelevant zijn, want de mensen die überhaupt in de afgelopen drie jaar mee zijn geweest zullen waarschijnlijk niet nog eens meegaan, omdat je zoiets meestal maar één keer doet. Hij zegt dat het draaiboek dan misschien wel aangepast moet worden.

Pagina 18

Storm Stekelenburg zegt dat de belangrijkste commissie is vergeten en dat hij Shitmus in het rijtje mist.

Pagina 19

Maurits Bouma zegt dat hij zijn respect wil uitspreken voor de Kascontrolecommissie in het algemeen.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze zich afvraagt waarom de VCP-kiescommissie niet onder dit kopje valt, maar onder de normale commissies, want dit zou ze een logischer plek vinden.

Florine Oosterveer zegt dat het bestuur van mening is dat het geen adviesorgaan is.

Tessa zegt dat ze er ook niet zo'n sterke mening over heeft.

Ivar Woutersen zegt dat adviesorganen vooral betrokken zijn bij het bestuur en dat de VCP-kiescommissie vooral adviseert aan de ALV en dat dat volgens hem uitmaakt.

Tristan Hoenselaar zegt dat hij dacht dat destijds de Statutencommissie ook niet als adviesorgaan geteld werd en dat dat wel een beetje in hetzelfde rijtje valt.

Pagina 20

Sem Hollema zegt dat er een ander lettertype of een andere afstand tussen de regels zit, maar het klopt niet, dus het moet even aangepast worden.

Maurits Bouma vraagt wat dit jaar de functie van ismus is binnen de PvP.

Florine Oosterveer antwoordt dat de PvP nog niet geformeerd is.

Maurits adviseert secretaris te worden.

Florine zegt dat ze het in haar achterhoofd zal houden.

Pagina 21

Sem Hollema zegt dat er soms 'het' SOFv en soms 'de' SOFv geschreven staat, maar dat het het SOFv moet zijn.

Eva Verhofstad zegt dat het een leuk idee is om met de SVM een index te maken van de feestversiering en ze vraagt of hier al iemand voor is aangewezen.

Laury Linders zegt dat er nog niemand aangewezen is.

Maurits Bouma zegt dat het heel leuk is dat Laury in de SVM gaat en dat het echt een toevoeging is aan je bestuursjaar. Hij voegt daaraan toe dat het SVM-hok een bende is. Hij vraagt van Laury een toezegging namens het SVM-bestuur dat dit opgeruimd zal worden.

Laury zegt dat ze voorzitter is van de SVM dit jaar, maar dat ze geen toezeggingen kan doen zonder dit met het bestuur te overleggen. Ze zegt wel toe dat ze het met het bestuur zal bespreken.

Tristan Hoenselaar vraagt of hij van het bestuur dan wel een toezegging kan vragen dat het bestuurshok wordt opgeruimd.

Florine zegt dit toe.

Storm Stekelenburg vraagt namens Geri hoeveel het kost de pokerset over te nemen.

Florine zegt dat het SVM-bestuur dat zal bepalen.

Eva zegt dat die van ismus is.

Florine zegt dat ze geen idee heeft.

Tessa van Weerdhuizen vraagt aan Laury of het eerste SVM-uitje al gepland is.

Laury zegt dat dat voor zover ze weet niet zo is, maar dat ze het bij de aankomende vergadering op zal brengen als een van de agendapunten.

Maurits stelt voor om het stukje over de NKWP er bij het halfjaarlijkse verslag er gewoon uit te laten, aangezien het niemand boeit en het toch geknipt en geplakt is. Hij zegt dat als iemand er wat op tegen heeft, dat het er dan in kan blijven, maar dat het er echt wel uit mag. Ivar Temmink zegt dat hij ervoor wil pleiten dit stukje er toch in te houden, omdat de samenwerkingsverbanden van ismus erg belangrijk zijn.

Sam van Huizen vraagt een uitzondering hiervoor voor het komende jaarverslag, aangezien Eva heel hard haar best hierop heeft gedaan.

Eva zegt dat de NKWP onder de PvP besproken kan worden, aangezien er voornamelijk contact via de PvP is met de NKWP.

Ivar Woutersen zegt dat hij zich bij Ivar Temmink aan wil sluiten en wil toevoegen dat dat betekent dat als er geen fans van de NKWP meer zijn beide Ivars dood zijn.

Eva zegt dat ze het bestuur wil feliciteren dat het stukje over IAPPS weer mooi hetzelfde is gehouden en alleen een beetje is herschreven.

Tessa zegt dat er uit het FSR-hok een IAPPS-banner werd getoverd en ze vraagt wat hiermee gaat gebeuren.

Florine zegt dat hier nog niet over overlegd is.

Maurits zegt dat hij het er met Marcel Wissenburg over heeft gehad, en dat hij contact opneemt met IAPPS en ervoor zal zorgen dat het wordt opgeruimd.

Pagina 22

Sam van Huizen zegt dat hij toch wel de naam van de voorzitter van het alumninetwerk, Ruud Penders, wil laten vallen en dat hij gehoord heeft dat hij ermee stopt. Hij vraagt of er al bekend is wie het over gaat nemen.

Florine Oosterveer zegt dat daar zo een antwoord op zal komen van Eva.

Boaz Klep vraagt of de voorzitter van het alumninetwerk een alumni moet zijn.

Florine antwoordt dat dat zo is.

Maurits Bouma zegt dat het alumninetwerk van politicologie losstaat van ismus en dat dat door de vakgroep wordt gedaan. Hij vraagt het bestuur of er met het alumninetwerk weer activiteiten georganiseerd gaan worden waar ook normale leden bij mogen zijn.

Florine zegt dat dat het bestuur in het kader van verbinding erg leuk lijkt.

Wouter Kip vraagt of het alumninetwerk, als ze activiteiten voor ismus organiseren, ook actief lid zijn.

Florine zegt dat ze dat niet zijn, omdat het alumninetwerk losstaat van ismus.

Ivar Woutersen herhaalt de vraag van Maurits, omdat hij naar eigen zeggen wel vaker niet naar Maurits luistert.

Tristan Hoenselaar spoort Laury aan de correspondentie op te zoeken met Theo Wasbers.

Tessa van Weerdhuizen zegt de hoop uit te willen spreken een paar oude gezichten die ze op de ALV moeten missen terug te kunnen zien met de alumninetwerkactiviteit.

Wouter zegt ook aan te willen raden de alumni en de vakgroep uit te nodigen voor activiteiten die ismus al doet zoals de Election Night. Hij zegt dat dat een makkelijke manier is de verbinding goed te houden.

Pagina 23

Tessa van Weerdhuizen vraagt of Lucas al spoilers wil geven op de membercard deals.

Lucas van Wesel antwoordt dat er met name is ingezet op het behoud van de huidige deals, dat er wel nieuwe deals gesloten en vastgezet zijn met de koepel van Tappers die binnenkort op de instagrampagina komen te staan. Hij zegt dat er wordt ingezet op het meer promoten van de deals, en dat hij ook gedurende het jaar met behulp van de ismus Affairs de deals hoopt uit te bouwen.

Eva Verhofstad zegt dat de vervanger van Ruud Penders, Rebecca van de Schaft.

Sem Hollema zegt dat in de laatste alinea van de membercards 'op dit moment is de commissaris externe betrekkingen op dit moment' staat en dat een daarvan weg kan.

Pagina 24

Wouter Kip zegt dat de promotiepost een goed idee is en dat er echt wat positiefs over gezegd mag worden.

Ivar Woutersen zegt dat het inderdaad een goed idee is, maar dat het wel aan elkaar geschreven mag worden.

Sem Hollema zegt dat het niet nodig is om met de ALV te overleggen om minder promotieposts te plaatsen zodra leden het aangeven.

Boaz Klep zegt dat het opvalt dat de deals met Tappers maar van maandag tot woensdag lopen en dat hij misschien oud is, maar hij vraagt of er niet een mogelijkheid is dat de hele week te doen.

Lucas van Wesel zegt dat maandag, dinsdag, woensdag een standaard afspraak is waarvan ze hebben geprobeerd hem uit te breiden, wat helaas niet gelukt is. Hij zegt dat het voordeel hiervan wel is dat Ruig op die dagen dan enkel open is voor ismus en de deals dan ook gewoon staan.

Boaz zegt dat hij daaruit concludeert dat het dus meer voor ismusactiviteiten is bedoeld, dan voor hem als hij op zaterdag in de stad staat.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat op deze pagina Instagram twee keer met een kleine letter is geschreven.

Tristan Hoenselaar zegt dat in 'vrienden van ismus', 'vrienden' niet tussen aanhalingstekens hoort te staan.

Annick Poos zegt dat Ivar Temmink moet blijven scrollen zodat Tessa er geen fouten meer uit kan halen.

Sam van Huizen zegt dat in de laatste zin Elinor Ostrom verkeerd gespeld is en dat er onnodig 'immers' staat.

Pagina 26

Maurits Bouma zegt dat het een goed idee is om het samen met BOW te organiseren.

Ivar Temmink complimenteert Lucas op zijn stuk.

Maurits zegt namens Berend in freestyle de voorzitter te bedanken voor het woord aan Maurits geven wat hij zelf ook zeker zou doen en dat Lucas een mooi stuk heeft geschreven.

Ivar Woutersen vraagt specifiek voor in de notulen aan Lucas hoe het gaat met de acquisitie.

Lucas van Wesel zegt dat hij op het moment zeer tevreden is, dat hij het nog wel moet doen met getekende contracten aangezien er nog niks per factuur binnen is. Hij meldt ook met trots dat Buitenlandse Zaken de nieuwe hoofdpartner is van ismus.

Algemeen

Annick Poos zegt dat het bestuur het goed gedaan heeft.

Eva Verhofstad zegt dat het bestuur het goed gedaan heeft en dat als het grootste struikelblok is of acterende leden in de musical actieve leden zijn er echt een goed beleidsplan is gemaakt.

Tristan Hoenselaar zegt dat het bestuur het op de opmaakfouten na goed gedaan heeft. Hij adviseert wel nu voor Laury even te pauzeren.

Tessa van Weerdhuizen geeft haar complimenten over het beleidsplan.

Sam van Huizen feliciteert het bestuur met haar mooie beleidsplan.

Wouter Kip zegt dat het bestuur het goed gedaan heeft, dat hij zich een klootzak voelde dat hij het commissie deel moest bekritisieren, maar dat hij heel veel vertrouwen in Quinten heeft en trots op hem is.

Maurits Bouma zegt dat er meer op de spelling en grammatica gelet moet worden, maar dat de inhoud goed was en dat het prettig weg las.

Ivar Woutersen zegt dat het bestuur het goed gedaan heeft en dat hij onder de indruk was van de reactie op de vragen.

Wout Zeelte zegt dat die merkt dat er lang gedaan wordt over het benoemen van spelfouten en dat de ALV daar inhoudelijk verder niks aan heeft. Die wil voorstellen hier vooraf aan de

ALV over te mailen, want goed spellen is belangrijk, maar die denkt niet dat ze bij de ALV allemaal individueel benoemd hoeven te worden.

Jasha Notenboom zegt dat ze het daar wel mee eens is, maar dat ze wel schrok van de hoeveelheid spelfouten en dat het er slordig uitzag. Ze vond het inhoudelijk wel een goed stuk.

Boaz Klep zegt dat het wel een professioneel stuk is en dat het een kleine moeite is om alles dezelfde kleur en regelaafstand te maken en dat dat wel zou moeten voordat zo'n stuk eruit gaat omdat het er wel knullig uitziet.

Florine Oosterveer bedankt de ALV voor de feedback en zegt dat het bestuur het mee zal nemen.

Stemming beleidsplan XXIIIe kandidaatsbestuur

Florine Oosterveer zegt dat er nu zal worden overgegaan naar de stemming over het beleidsplan.

Quinten Kusters leest het quorum voor.

Florine legt de stemprocedure uit. De stemming vindt open plaats, en men kan vóór, tegen of onthouding stemmen.

Stemgerechtigden aanwezig: 27

Stemgerechtigden machtigingen: 4

Stemmen voor: 25

Stemmen tegen: 1

Stemmen onthouding: 5

Florine Oosterveer zegt dat het beleidsplan is aangenomen.

Annick Poos zegt dat ze trots is dat dit bestuur wel kan tellen.

Florine Oosterveer schorst de vergadering om 22:03.

Florine heropent de vergadering om 22:17.

Bespreking begroting XXIIIe kandidaatsbestuur

Florine Oosterveer zegt dat er nu zal worden overgegaan naar de bespreking van de begroting die minstens net zo belangrijk is als het beleidsplan. Ze zegt dat Stijn, de penningmeester, zich hier hard voor heeft ingezet en dat hij de vragen over de begroting zal beantwoorden.

Florine legt uit hoe de begroting besproken zal worden.

Pagina 3

Jasha Notenboom zegt dat ze de bestuurspakken leuk vindt, en dat het een mooie kleur is. Wouter Kip zegt dat het bestuur gekozen heeft voor een paarse das, en dat hij vernomen heeft dat iemand in het bestuur neo-liberaal is. Hij vraagt of er voor deze kleur gekozen is omdat Volt ook paars heeft.

Florine Oosterveer zegt dat er geen politieke intentie achter de stropdas zit en dat deze gekozen is voor afwisseling en omdat het bestuur paars een mooie kleur vindt.

Boaz Klep vraagt of het bestuur van het budget voor bestuurskleding ook een broek heeft gekocht en zo ja of hij dat even zou mogen zien.

Florine zegt dat hij deze vraag mag verplaatsen naar de rondvraag.

Storm Stekelenburg verzoekt de vraag van Boaz niet te notuleren en dat aan Maurits over te laten.

Thijs Saueressig zegt dat zijn vraag niet specifiek over pagina drie gaat, maar dat hij bij de baten de ledencontributie had zien staan en hij vraagt of hier het totaal aantal ismusleden uit gehaald kan worden.

Pagina 4

Wout Zeelte zegt dat die ziet dat er driehonderd euro gebudgetteerd is voor de Welzijnscommissie en dat dat diens inziens te weinig is. Die zegt dat er dan wel honderd euro extra is gebudgetteerd, maar dat er ook veel subsidie wegvalt. Die zegt dat als het bestuur meer activiteiten wil organiseren, die niet denkt dat dat haalbaar is met het huidige budget.

Stijn Gijsbers zegt dat het bestuur met de welzijnscommissie ook meer goedkope activiteiten, zoals een rustgevende wandeling, wil organiseren en dat het bestuur niet verwacht daar veel geld aan uit te geven.

Eva Verhofstad zegt dat het in de begroting ook ging over workshops en teambuilding activiteiten, en dat de commissie met driehonderd euro er daar misschien één mee kan organiseren, tenzij er om een eigen bijdrage gevraagd wordt. Ze zegt dat zij ook denkt dat het budget te laag is.

Stijn antwoordt dat hij denkt dat het dan misschien wel een goed idee is om deze post op te hogen, omdat het bestuur voor deze activiteiten geen eigen bijdrage wil vragen aangezien het om welzijn gaat.

Florine Oosterveer voegt hieraan toe dat het bestuur ook connecties heeft, waardoor activiteiten goedkoper georganiseerd kunnen worden.

Pagina 5

Ivar Woutersen zegt dat hij het er van Wout niet over mag hebben dat er bij de bestuurskleding dubbelop 'vanuit de vereniging' staat. Hij zegt dat hij bij de inventaris ziet staan dat er een nieuw koffiezetapparaat komt en hij vraagt of daar ook water in moet.

Stijn Gijsbers antwoordt dat hij het niet zeker weet, maar dat hij denkt van wel.

Ivar Woutersen zegt dat hij dan niet in staat zal zijn koffie te zetten, omdat hij dat altijd vergeet. Hij verzoekt dan ook een koffiezetapparaat te nemen waarbij dat niet zo is.

Jasha Notenboom zegt dat een nieuw koffiezetapparaat haar niet nodig lijkt, omdat ismus een redelijk nieuw koffiezetapparaat heeft dat afgelopen jaar is aangeschaft en dat er het jaar daarvoor ook al een nieuwe is gekocht. Ze zegt dat de koffie prima is, dat het misschien niet superlekker is, maar dat je voor lidmaatschap van tien euro per jaar ook geen luxe koffie hoeft te drinken. Ze zegt dat ze het een nutteloze uitgave vindt, en dat als het gaat om het budget van commissies ophogen, dat best hier vanaf kan.

Stijn zegt dat hij het begrijpt, maar dat toen het bestuur het had over wat er geupgrade kan worden op de ismuskamer het bestuur hier op uit kwam.

Florine Oosterveer vult aan dat er dit jaar verder niet echt grote uitgaven gepland staan voor de kamer. Ze zegt dat in het kader van verspilling het bestuur een koffiezetapparaat wil dat koffie per kop of per twee koppen zet, waarvan je ook nog eens betere koffie krijgt. Ze zegt dat er zo hopelijk minder koffie verspilt zal worden.

Maurits Bouma vraagt wat er met het koffiezetapparaat gaat gebeuren dat er nu staat.

Stijn antwoordt dat deze behouden zal worden voor activiteiten waarbij er veel koffie tegelijk wordt gezet.

Wouter Kip zegt dat een huisgenoot van hem bij Nespresso werkt en dat hij misschien een goede deal kan regelen. Hij zegt ook dat in de afgelopen jaren gebleken is dat een koffiezetapparaat fragiel is en dat een reserve wel handig is, zodat we hier niet weer voor bij Mundus op de knieën moeten.

Isabel Berentsen zegt dat een nieuw koffiezetapparaat een prima idee is, maar dat ze vierhonderd euro erg veel vindt en dat dit ook voor zeventig euro kan. Ze zegt dat ze zelf niet van koffie houdt, maar dat ze ook nooit gedacht heeft dat er een beter apparaat nodig is en dat ze dat ook nooit gehoord heeft.

Florine zegt dat het nu het plan is dat het apparaat wat er nu staat het reserve koffiezetapparaat wordt en dat zij zelf wel degelijk van leden heeft gehoord dat ze betere koffie willen en dat ze daar nu zelfs voor naar Synergy gaan.

Tristan Hoenselaar vraagt of er bekend is hoeveel Synergy uitgeeft aan koffie.

Eva Verhofstad zegt dat Synergy hier achthonderd euro per maand aan uitgeeft.

Sem Hollema vraagt waarom het bestuur nieuwe kussens wil aanschaffen, aangezien deze toch altijd onder in de kast of op de grond liggen.

Stijn antwoordt dat het bestuur nieuwe kussens wil, omdat de huidige kussens vies en lelijk zijn en dat het bestuur deze wil vervangen voor fijnere.

Sem zegt dat die er niet volledig op tegen is, maar dat als de kussens toch weer onder in de kast eindigen, het geld beter ergens anders naartoe kan gaan.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat zij namens Bart Krans zegt dat hij vierhonderd euro voor een koffiezetapparaat erg veel vindt en dat zij zich daar ook bij aansluit. Ze zegt dat ismi ook maar studenten zijn en dat zij niet boven hun stand hoeven te leven en dat ze het prima kunnen doen met filterkoffie. Ze zegt dat de leden voor een lekker en duurder kopje koffie naar Blommers kunnen lopen. Ze zegt ook dat er gedacht moet worden aan de lange termijn kosten en dat veel leden liever meer koekjes willen dan die dure koffie. Ze raadt het bestuur aan geen toezeggingen te doen zonder dat onderling te overleggen.

Storm Stekelenburg zegt dat hij dat een goed punt vindt en dat hij als er meer koekjes komen dat extra koffiezetapparaat niet meer wil.

Maurits zegt dat het inderdaad veel geld is, zeker omdat er een werkend apparaat staat, maar dat hij ook respecteert dat het de keuze van het bestuur is. Hij zegt dat hij er niet genoeg om geeft om een amendement in te dienen en dat hij niet denkt dat iemand anders dat wel zal doen. Hij zegt dat het overschot op de rekening wel verantwoordelijk uitgegeven moet worden, en dat als er wordt uitgegeven om het uitgeven het net zo goed naar een goed doel kan gaan.

Sam van Huizen zegt dat hij een koffiezetapparaat een top idee vindt. Hij zegt dat het zou gaan om 375 euro uitgespreid over meerdere jaren en dat het niet alleen een investering is voor nu, maar ook voor de toekomst. Hij zegt dat duurzaamheid hier ook een goed punt is en dat het bestuur het vooral door moet zetten.

Tristan zegt dat, zoals Maurits al zei, niemand zin heeft om een motie in te dienen en dat het punt dan misschien beter gesloten kan worden.

Jasha zegt dat ze als laatste argument nog wil geven dat als je zegt dat de kosten verspreid worden over meerdere jaren, dat niet als argument staat aangezien er de afgelopen drie jaar drie koffiezetapparaten doorheen zijn gejaagd. Ze zegt dat dat ook niet duurzaam en juist geldverspilling is.

Florine sluit het punt.

Tessa vraagt wat nou dan de conclusie van de discussie is.

Florine antwoordt dat er lang over dit punt is nagedacht, dat er gekeken is naar de mogelijkheden en dat het bestuur nog steeds achter deze keuze staat.

Wouter zegt dat al veel commissies en de ALU al een budgetverhoging krijgen, dus dat dit wel een manier is om op een breder niveau te investeren.

Pagina 9

Maurits Bouma vraagt of het printpotje terugkomt. Hij merkt dat het bestuur hier nooit van gehoord heeft en laat het punt vallen.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat het haar doet denken aan het tweede deel van de kascontrole waarbij er contant geld geteld moest worden. Ze geeft als tip mee dit zoveel mogelijk uit te geven.

Stijn Gijsbers zegt dat het plan is.

Ivar Temmink zegt dat hij een print QR-code wil voorstellen.

Stijn zegt dat dit een optie is.

Annick Poos zegt dat ze Maurits wil vragen toch het printpotje helemaal uit te leggen.

Florine Oosterveer zegt dat hier geen tijd voor is.

Pagina 10

Ivar Woutersen zegt dat hij van plan was om een vraag te stellen over de negenhonderd euro verhoging voor het KMW, maar dat hij inmiddels heeft vernomen dat dit niet de schuld

van het kandidaatsbestuur is, maar die van Sam. Hij zegt dat hij daarbij wil noteren dat Sam een randdebiel is.

Sam van Huizen dat hij wil melden dat er in het halfjaarlijkse verslag en in het jaarverslag staat toegelicht wat er fout is gegaan.

Pagina 11

Sam van Huizen vraagt waarom het bestuur ervoor heeft gekozen de eigen bijdrage met 25 euro te verhogen, aangezien ze vorig jaar veel geld over hadden met de reis.

Stijn Gijsbers zegt dat hiervoor gekozen is, omdat de reis vorig jaar naar goedkopere landen ging. Hij zegt dat om de mogelijkheid van duurdere landen als locatie open te houden er toch voor gekozen is dit bedrag op te hogen.

Boaz Klep zegt dat hij Sam eraan wil herinneren dat zij toen zij in de reiscommissie zaten aan het begin van het jaar echt moesten puzzelen met het geld. Hij zegt dat voor de Italiëreis ieder dubbeltje omgedraaid moest worden, dus dat dit geen slecht idee is.

Sam zegt dat hij dit vergeten was.

Boaz zegt dat hij penningmeester was en dit nog goed weet.

Stijn zegt dat als er geld overblijft dat net als dit jaar weer teruggestort wordt.

Wouter Kip zegt dat hij erg blij is met de verhoging van het budget voor de ALU, dat hij er veel vertrouwen in heeft en dat hij het bestuur succes wenst met het organiseren hiervan.

Jasha Notenboom zegt dat er een punt mist aan het einde van de laatste zin van de eerste alinea.

Tristan Hoenselaar vraagt of het bestuur buiten de ismusicalcommissie nog plannen heeft voor de RAG-week.

Florine Oosterveer zegt dat er nog geen plannen liggen.

Quinten Kusters zegt dat het bestuur de veiling wel terug wil brengen, maar dat de rest nog besproken moet worden.

Pagina 12

Wouter Kip vraagt welke commissie vallen onder formele activiteiten.

Stijn Gijsbers antwoordt dat dit vooral gaat om de Eendaagse excursiecommissie, omdat er zo ook met de trein naar Brussel gegaan kan worden aangezien de bus flink duurder uit was gevallen.

Pagina 14

Ivar Woutersen zegt dat als de ismusicalcommissie zelf een script en nieuwe tekst op bestaande nummers gaat schrijven, hij denkt dat dat onder de parodie wetgeving valt en dat daar niet vijftig euro voor de muziekrechten begroot hoeft te worden.

Stijn Gijsbers zegt dat het bestuur er met Lisa over heeft gesproken die dit soort musicals vaker organiseert, en dat zij zei dat die rechten wel voor vijf euro per liedje gekocht kunnen worden. Hij zegt dat dit met de begrote vijftig euro sowieso bekostigd kan worden.

Maurits Bouma zegt dat ismus een studievereniging is en dat het geen conjo boeit. Hij zegt dat ismus ook ooit een boete van driehonderd euro heeft gekregen voor het gebruik van een bordesfoto in de Heraut.

Ivar Woutersen zegt dat ismus waarschijnlijk meer geld kwijt is door wel de rechten te kopen, dan als ze zeggen 'we doen het gewoon'. Hij zegt dat toch niemand het doorheeft.

Wout Zeelte vraagt wat de ideeën van het bestuur zijn voor de invulling van de Welzijnscommissie.

Stijn zegt dat het budget iets verhoogd is omdat de SOFv-welzijnssubsidie wegvalt en dat het bestuur meer activiteiten wil doen die minder kosten. Hij zegt dat het bestuur denkt het met dit budget wel te redden.

Tristan Hoenselaar zegt dat hij even zou kijken hoeveel de kosten voor de rechten zouden bedragen, omdat zo'n boete van een paar honderd euro anders toch wel rauw op je dak kan vallen.

Tessa van Weerdhuizen vraagt waarom de SOFv-welzijnssubsidie wegvalt.

Stijn antwoordt dat de SOFv niemand meer deze subsidie geeft.
Wout zegt dat die snapt dat het budget is opgehoogd, maar dat die niet denkt dat honderd euro voldoende is. Die zegt dat die ook begrijpt dat het bestuur goedkopere activiteiten wil organiseren, maar dat alleen gaan wandelen niet zoveel impact heeft en dat activiteiten als workshops hier beter voor zijn.
Lucas van Wesel zegt dat hij kan toezeggen dat door mensen binnen zijn persoonlijke netwerk er bijvoorbeeld lunchlezingen kunnen worden georganiseerd voor niets. Dit zullen ook workshops zijn over bijvoorbeeld stress bij studeren.
Sam van Huizen zegt dat driehonderd euro hem een goed begin lijkt en dat als blijkt dat het niet genoeg is, dit bij de halfjaarlijkse ALV besproken kan worden.
Stijn zegt dat hij dit een goed plan vindt.

Pagina 15

Storm Stekelenburg vraagt of er gezegd mag worden wie er precies 'vriend van ismus' zijn.
Florine Oosterveer zegt dat dit niet mag.
Ivar Woutersen vraagt of hij wel mag zeggen dat Wissenburg er sowieso een is.
Sam van Huizen zegt dat er in het ledenforum veel mensen zitten die klaar zijn met studeren en dat hij Stijn zou aanraden om deze mensen vast een appje te sturen of ze 'vriend van ismus' willen worden om meer geld binnen te halen.

Pagina 16

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze op Sam inhakend wil meegeven om aan iedereen die mailt dat ze zich uit willen schrijven een mail terug te sturen met een poging 'vriend van ismus' worden te promoten.

Pagina 17

Ivar Temmink zegt dat er een mooi streefbedrag staat.
Wouter Kip vraagt hoeveel hoger het streefbedrag is dan dat van Ivar Temmink.
Ivar Temmink zegt dat hij hier niet op in wil gaan.
Sam van Huizen zegt dat dit 750 euro meer is, en dat Ivar Temmink uiteindelijk honderd euro minder dan dit heeft binnengehaald.
Ivar Temmink zegt dat hij dat wil bevestigen.
Ivar Woutersen vraagt hoe vaak dat bedrag een retourtje Maastricht-Groningen kan bekostigen.
Ivar Temmink zegt dat dat 0,35 keer is.
Annick Poos zegt goed gedaan.
Sam zegt dat het een mooie begroting is en dat hij hoopt dat het bestuur een mooi jaar gaat neerzetten.
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze Stijn namens Bart Krans specifiek wil feliciteren.
Wout Zeelte zegt tegen penningmeester Stinnaboy dat het er strak uit ziet.
Maurits Bouma wenst het bestuur een financieel vruchtbaar jaar. Hij zegt dat de penningmeester uit zijn jaar, Noortje Lamers, helaas niet aanwezig is aangezien zij in Slovenië is en hij vraagt om één minuut stilte te houden voor alle penningmeesters die er niet bij zijn, maar er misschien wel graag bij waren geweest.
Florine Oosterveer zegt dat Maurits dit mag doen.

Algemeen

Storm Stekelenburg vraagt Stijn hoe hij de begroting zou omschrijven in drie woorden die beginnen met de derde letter van het alfabet.
Stijn Gijsbers zegt dat hij dat zou omschrijven met 'centjes, centjes, centjes'.
Florine Oosterveer bedankt de ALV voor haar inbreng.

Stemming begroting XXIIIe kandidaatsbestuur

Florine Oosterveer zegt dat er nu overgegaan zal worden op de stemming over de begroting.

Quinten Kusters leest het quorum voor.

Florine legt de stemprocedure uit. De stemming vindt open plaats, en men kan vóór, tegen of onthouding stemmen.

Stemgerechtigden aanwezig: 27

Stemgerechtigden machtigingen: 4

Stemmen voor: 26

Stemmen tegen: 0

Stemmen onthouding: 5

Florine Oosterveer zegt dat de begroting is aangenomen.

W.V.T.T.K.

Rondvraag

Gijsje Nieuwstraten vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV.

Boaz Klep vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Storm en Tristan mag vragen welke dart monkeys zij zouden zijn, of hij Maurits mag vragen om te vragen of iedereen een broek aan heeft, of hij de ALV mag vragen om bier te drinken bij 't Haantje of voor de korting bij Tappers te gaan en of hij het nieuwe bestuur mag feliciteren met de acceptatie van hun beleid.

Tristan Hoenselaar vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het HB mag feliciteren met hun kandi's, of hij de kandi's mag feliciteren met het uitbesteden van de helft van de beleidsALV aan hun voorgangers en of hij hun ook mag feliciteren met hun stukken, of hij de aanwezige eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij mag zeggen dat het echt een compliment verdient om na negen dagen student al aanwezig te zijn, of hij Wouter mag vragen waarom hij niet in de vcp-kies commissie wil, of hij Tivar mag complimenten mag geven voor het scrollwerk, of hij Sam mag vragen of hij de mid-ALV Paulaner lekker vond, of hij Maurits mag vragen waarom hij nooit Paulaners mocht drinken tijdens de ALV, of hij Maurits mag bedanken voor zijn voorlees kunsten, of hij Maurits mag vragen hoe duur zijn halve leo sprite was, of hij Sem heel veel succes mag wensen als boom en of hij mag vragen of die de boom wil spelen waar de hut zonder ladder in gebouwd wordt, of hij Eva mag vragen of het pijn doet om de hamer in iemand anders hand te zien, of hij Geri mag vragen of hij met hem wil kamperen in Vught, of hij Wivar mag vragen of hij The Phantom of the Opera wil zingen, of hij Mila mag vragen waarom zij als seccie geen complimenten heeft gegeven voor de notulen van Sem, of hij Annick mag vragen wat het broodjes aanbod is morgen, of hij Lucas mag vragen of hij gel in heeft, of hij Stijn mag vragen welke thee hij het liefst koopt voor de ismuskamer, of hij Laury mag vragen of het een beetje wilde lukken en of hij haar mag zeggen dat het vanaf nu heuvel af is, of hij Laury mag vragen wanneer het seccie uitje is en of hij Florine mag vragen wat haar favoriete dorp in de omgeving van Lobith is.

Mila van Nistelrooij vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag feliciteren met hun beleid en de begroting en of ze Sem mag trakteren op een drankje als verontschuldiging als seccie.

Geri van Grunsven vraagt of hij de de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Sam mag vragen hoeveel pk's zijn nieuwe auto heeft, of hij Sem mag vragen wat diens favoriete paard is, of hij Ivar mag vragen wanneer diner rouler is, of hij Stijn mag vragen wat hij van de ESV vindt, of hij Wouter mag vragen wie de beste intro papa was en of hij tegen Tristan mag zeggen dat hij graag gaat kamperen.

Storm Stekelenburg vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij de eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij mag zeggen dat shitmus genegeerd wordt door de elite aan tafel, of hij Sem mag vragen hexakosioihexekontahexaphobia te spellen, of hij Laury mag vragen om samen een bakkie pleur te drinken om te praten over de communicatie tussen het bestuur en de OLC, of hij Florine mag vragen hoe Stardew Valley gaat, of hij mag vragen waarom iedereen naar Tappers wil gaan, of hij Annick mag vragen hoe duur de broodjes Poos zijn, of hij Sam mag vragen of hij liever Kong met een zonnebril of Godzilla met een volgetankte Mercedes heeft en of hij Boaz mag zeggen dat de natural monkey zijn favoriet is.

Annick Poos vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het kb mag feliciteren met het beleid en de begroting, of ze het kb mag bedanken voor het nadenken over de toelating van small business owners op het eerstejaarsuurtje, of ze het kb mag zeggen dat ze het spijtig vindt dat het niet mag, of de Maurits mag feliciteren met zijn sprite in een Paulaner glas, of ze Wouter mag vragen om nooit meer kringpierspierspierspiers te zeggen, of ze Lucas mag zeggen dat zijn eerste keer scrollen beter was dan Ivars tweehonderdste keer, of ze Geri mag vragen hoeveel hou zou betalen voor een pokerset, of ze tegen Maurits mag zeggen dat ze het raar vindt dat hij als CDA'er die van tradities houdt het stukje over de NKWP wil vernietigen, of ze tegen Boaz mag zeggen dat je als voorzitter van het alumni netwerk alumnus moet zijn, maar dat hij zo oud is dat hij dat wel zou kunnen doen, of ze tegen Lucas mag zeggen dat ze het jammer vindt dat hij broodje Poos niet benoemd bij de membercarddeals, of ze mag vragen wie er mee gaat rikken in het Haantje, of ze Tristan mag bedanken om niet alleen bij de RvA maar ook hier de taak van het voortzetten van de vergadering op zich te nemen, of ze Quinten mag vragen om nog even te oefenen met namen, of ze mag zeggen dat er nog broodjes te bestellen zijn via een appje, of ze Tristan mag beantwoorden dat de opties een broodje carpaccio en caprese zijn en of ze Storm mag beantwoorden dat de broodjes vijf euro zijn maar met de ismus membercard maar vier euro vijftig.

Ivar Woutersen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij namens de gehele rij mensen zijn excuses mag geven voor het feit dat het zo ontzettend lang duurt, of hij Maurits mag vragen hoe het kan dat hij bij het zoeken naar fouten in de notulen hij het woord van de dag, conflictresolutiemechanisme, niet heeft opgemerkt, of hij tegen Maurits mag zeggen dat de erfopvolging van de CDA-barmannetjes tot nu toe wat hem betreft op goede wijze verloopt, of hij het kb mag bedanken voor hun beleid en hun goede antwoorden, of hij het kb mag feliciteren met het aannemen van de begroting en het beleid, of hij het kb mag vragen of 'klaar voor de start' te zingen bij de wissel ALV, of hij Boaz mag bedanken voor zijn toezegging tot de hoofdrol, of hij mag zeggen dat als de ismusical een succes was hij dit voor het eerst bij het 22e bestuur heeft benoemd maar dat het volgens Tessa stom was, of hij Wouter mag vragen of hij vaker voor Mundus op de knieën ging, of hij mag vragen waarom hij Phantom of the Opera moet zingen en of hij mag zeggen dat als Tristan wil horen dat hij eerst verder zal moeten pushen om hem deel te laten nemen aan de musical en dat mocht hij komen kijken en vooral luisteren hij wellicht van zijn zangkunsten kan genieten en of hij tegen Storm mag zeggen dat een 150 druid moneky 'spirit of the forest' het allerbeste is.

Stijn Gijsbers vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Tristan mag zeggen dat de spatiebalk zijn favoriete toets is omdat je twee duimen nodig heeft en of hij Geri mag beantwoorden dat aangezien de ESV altijd zegt dat ismus kut is hij de ESV kut vindt.

Leonie Ravens vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze namens alle eerstejaars mag zeggen dat ze een leuke avond heeft gehad.

Anouk ter Horst vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het kb mag feliciteren met de begroting en het beleid, of ze mag zeggen dat ze zin heeft in de ismusical en of ze tegen Annick mag zeggen dat het broodje brie geweldig was.

Wout Zeelte vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV, of die het kb mag feliciteren met het beleid, of die daarnaast Stijn speciaal mag feliciteren met zijn geweldige begroting, of die tegen Anouk mag zeggen dat die het eens is en dat die fucking veel zin heeft in de

ismusical en dat diens hoogtepunt van het jaar word, of die tegen Wouter mag zeggen dat zijn gezicht niet erg slay staat, of die mag zeggen dat de inschrijvingen voor de derde kringpiersmusketier officieel open zijn en dat je kan mailen naar wouter.kip@ru.nl, of die mag zeggen dat Ivar adequaat heeft gescrolld en dat de haat onterecht is, of die tegen Sem mag zeggen dat die geweldig aan het typen is, of die tegen Eva mag zeggen dat die als hetero persoon heel erg houdt van hetero Eva en dat die zin heeft in de volgende dat, of die mag vragen aan Sam om niet zo ongelukkig te kijken en of die mag zeggen dat het goed komt en dat het bijna klaar is.

Lucas van Wesel vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij tegen Boaz mag zeggen dat hij ondanks zijn leeftijd gewoon op dinsdag naar Tappers kan, of hij tegen Storm mag zeggen dat hij ondanks dat er geen toezegging is graag een dart monkeys battle speelt, of hij tegen Ivar Woutersen mag zeggen dat dit een persoonlijke herinnering is dat er water in het koffiezetapparaat moet, of hij tegen Maurits mag zeggen dat het kussen met zijn hoofd erop blijft, of hij mag zeggen dat naast Deventer ook Heerlen een goed idee is voor de meerdaagse, of hij tegen Tristan mag zeggen dat hij voor wax in plaats van gel heeft gekozen maar dat het er door de regen is uitgespoeld, of hij mag vragen of Ivar Temmink ondertussen weet hoe hij zich moet inschrijven voor commissies en of hij tegen Annick mag zeggen dat er nog geen contact is en dat het dus nog geen officiële membercarddeal is. Florine Oosterveer vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze iedereen mag bedanken voor de felicitaties, of ze iedereen mag bedanken voor het door stemmen van de beleid en de begroting, of ze tegen Tristan mag zeggen dat ze geen idee heeft wat de gemeente Lobith inhoudt maar dat ze door een snelle google search op Zevenaar uitkwam dus dat dat haar antwoord is, of ze tegen Storm mag zeggen dat stardew valley goed gaat en dat ze nog in de Lente zit, of ze tegen Lucas mag zeggen dat Heerlen nog een slechter idee is dan Deventer, of ze de eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid, of ze het hb mag bedanken voor het openen en sluiten van de vergadering en of ze namens Laury het hb mag bedanken voor het notuleren van dit deel van de vergadering.

Laury Linders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze alle leden mag bedanken voor hun aanwezigheid, of ze de leden mag bedanken voor hun feedback, of ze Tristan mag beantwoorden dat het wilde lukken en dat ze op een gegeven moment in de flow kwam, of ze Storm mag beantwoorden dat ze zeker een bakkie pleur wil drinken, of ze tegen shitmus mag zeggen dat ze vakkundig Corry Ander heeft vermeden, of ze tegen Annick mag zeggen dat ze graag een broodje caprese wil bestellen omdat het broodje brie erg lekker was en of ze Sem mag bedanken en succes mag wensen voor en met het notulen van deze ronde.

Quinten Kusters vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij zijn mede kandidaten mag bedanken voor het schrijven van het beleid, of hij de penningmeester mag bedanken voor de begroting, of hij mag zeggen dat hij in Apeldoorn en in Heerlen is geweest maar dat Zoetermeer het mooiste blijft, of hij daarnaast iedereen mag feliciteren met het feit dat hij de vlag van Zoetermeer zal ophangen in de ismuskamer, of hij mag zeggen dat hij het persoonlijke heel grappig vindt dat als Sem een boom speelt je Sem Holleboom kan krijgen, of hij mag zeggen dat als Ivar en Ivar het eens zijn je ivarception krijgt, of hij mag zeggen dat hij graag met Boaz paulaners gaat drinken, of hij Annick mag bedanken voor het maken van een broodje carpaccio op request, of hij het hb mag bedanken voor het aanwezig zijn ondanks het feit dat het kb het meeste moest doen, of hij Sem en Laury mag feliciteren met het zijn van een goed notuleerteam, of hij de eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid en of hij tegen Annick mag zeggen dat ze geen eerstejaars ondernemer is als er niet eens een geheel jaar aan zit te komen.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het kb mag feliciteren met het instemmen van hun beleid en de begroting, of ze Tristan, Ivar, Annick, Quinten en Storm mag vragen om de rondvraag wat korter te houden vooral in het belang van de seccies, of ze Sem succes mag wensen met het uitwerken van de rondvraag, of ze tegen Boaz mag zeggen dat zijn vraag richting gingers offensive is en of ze Ivar mag vragen in welke notulen dat staat.

Jasha Notenboom vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het kb mag feliciteren met het instemmen van hun beleid en de begroting.

Karlijn Verbaan vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het kb mag feliciteren met het instemmen van hun beleid en de begroting, of ze Isabel mag bedanken voor het zijn van haar wederhelft en of ze Maurits mag bedanken voor de herinnering aan de boete.

Isabel Berentsen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het kb mag feliciteren met het instemmen van hun beleid en de begroting, of de het kb mag vragen of ze wat foto's van hen mag air droppen, of ze Florine mag zeggen dat het niet erg is dat ze haar en Karlijn door elkaar hield aangezien ze een siamese tweeling zijn en of ze het hb mag bedanken voor het nog functioneren.

Maurits Bouma vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het kort mag houden in het belang van iedereen, of hij Karlijn en Isabel mag bedanken voor hun aanwezigheid ondanks hun gevorderde leeftijd en studievoortgang, of hij mag zeggen dat hij het fijn vindt om hen erbij te hebben en of hij het hb mag vragen om een rondje te draaien om te laten zien dat ze wel een broek aan hebben omdat hij dat prettig vindt om te weten.

Wouter Kip vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het kb mag feliciteren met het instemmen van het beleidsplan en de begroting, of hij Quinten in het specifiek succes mag wensen komende maand, of hij Tristan mag beantwoorden dat er bepaalde dingen zijn gebeurd tijdens zijn kiesALV en dat hij dus niet de meest veilige persoon is voor de vertrouwenscontactpersoon, of hij Geri mag beantwoorden dat de beste intro papa daddy Kairo is, of hij tegen Annick mag zeggen dat hij te allen tijde het woord kringspiermusketier zal blijven zeggen, of hij tegen haar mag zeggen dat hij samen met Michiel romantisch het pontje heeft benomen, of hij tegen Ivar mag zeggen dat hij gelukkig alleen spreekwoordelijk op de knieën is gegaan voor Mundus, of hij de eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid en of hij de kennismakingsweekend commissie 2022-2023 mag bedanken dat ze compleet aanwezig zijn.

Ivar Temmink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het kb mag feliciteren met het instemmen van hun stukken, of hij Lucas succes mag wensen en mag feliciteren met het behalen van de helft van zijn streefbedrag, of hij Tristan mag bedanken voor de complimenten op zijn scrollen, of hij tegen Geri mag zeggen dat diner rouler inmiddels op 24 september staat en dat dat een dinsdag is, of hij Annick mag zeggen dat hij zijn bestelling canceled, of hij tegen Ivar mag zeggen dat je met een eersteklas ticket nul komma zeven ver komt, of hij dit terug mag nemen, of hij Wout mag bedanken voor diens complimenten, of hij mag voorstellen om de meerdaagse in Ruurlo te houden en of hij dat mag beargumenteren door te zeggen dat Ruurlo de lekkerste pannenkoeken van Nederland heeft en de hoogste wedstrijd glijbaan van Europa.

Sam van Huizen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het kb mag feliciteren met het instemmen van al hun plannen, of hij Ivar mag beantwoorden dat hij tijdens de musical 'de straat op' niet op straat was, of hij Tristan mag zeggen dat de paulaner goed smaakte, of hij tegen Geri mag zeggen dat hij geen idee heeft hoeveel pk zijn auto heeft, of hij tegen Storm mag zeggen dat hij liever Kong met een zonnebril heeft dan Godzilla met een volgetankte Mercedes mits de zonnebril een Ray Ban is, of hij Annick mag vragen wat rikken is, of hij Sem mag condoleren met de rondvraag, of hij Leonie mag bedanken voor het blijven zitten tot het einde, of hij Wout mag bedanken voor diens opbeurende woorden, of hij Lucas mag beantwoorden dat er al een eendaagse naar België is, of hij de mensen vooraan expliciet mag bedanken voor het blijven zitten tijdens de rondvraag, of hij mag zeggen dat hij de laatste vraag niet meer kan lezen en of hij tegen Ivar mag zeggen dat hij weinig mooie woorden heeft gehoord en dat hij daarom dus geen woord van de dag heeft.

Sem Hollema vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV, of die het kb mag feliciteren met het instemmen van hun beleidsstukken, of die mag voorstellen om de meerdaagse naar Terschelling te laten gaan, of die mag zeggen dat die het jammer vindt dat Laury de

rondvraag niet heeft overgenomen, of die Geri mag beantwoorden dat diens favoriete paard een Fries paard is en of die de eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid.

Eva Verhofstad bedankt de ALV voor de ALV, ze feliciteert het kb met het instemmen van het beleid en de begroting, ze zegt dat Florine het goed gedaan heeft en dat ze heel erg trots op haar is, of ze mag zeggen dat het knap is dat de beleidsALV de eerste ALV is die Florine heeft voorgezeten en dat de halfjaarlijkse ook wel een heftige is, of ze mag zeggen dat het hiervoor laf was dat het bestuur wisselde zonder ook maar iets te doen, ze bedankt Tristan dat hij het bestuur feliciteert met hun kandi's, ze zegt dat het fysiek pijn doet om de hamer af te geven maar dat ze nog een halve ALV heeft en dat het dus goed komt, ze zegt tegen Annick dat ze graag gaat rikken met haar en dat ze nog twee mensen moeten vinden, ze bedankt haar hetero partner Wout voor de aanwezigheid, ze bedankt iedereen voor het zo lang maken van de laatste rondvraag die Sem moet notuleren en ze zegt dat het bestuur een rondje zal draaien om te laten zien dat ze een broek aan hebben.

Sluiting

Eva Verhofstad sluit de vergadering om 23:26